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Rektoři chtějí více peněz pro výzkum a vývoj
školství

Krátce z domova

ČESKÉ BUDĚJOVICE - Více peněz na výzkum a vývoj na vysokých školách, další navyšování prostředků na jednoho
studenta a lepší uplatnění pro absolventy bakalářských oborů požadují rektoři vysokých škol. Shodli se na tom na
dvoudenním zasedání v Českých Budějovicích.
Usnesení zaslali ministryni školství Petře Buzkové a místopředsedovi vlády pro vědu a vývoj Petru Marešovi. Rektoři
tvrdí, že nyní se na výzkum a vývoj na některých vysokých školách vynakládá až desetkrát méně než na samou výuku.
Některé školy dokázaly, že mají 40 procent prostředků na výzkum a 60 procent na vzdělání. Podle rektora pražského
ČVUT Jiřího Witzanyho by přitom bylo ideální, kdyby na výzkum šlo alespoň tolik prostředků jako na vzdělávání.


